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Mondelinge vragen

Aan: het college van B&W Zwolle
Van: SP, Koen van Baal
D.d.: 07 mei 2022

Al geruime tijd is er sprake van een crisis in het leerlingenvervoer. Deze crisis heeft voor leerlingen en 
ouders zeer negatieve gevolgen.  Niet alleen zijn er leerlingen die hierdoor school missen, maar ook 
de gemeente bemoeit zich hier mee door leerplichtambtenaren in te zetten. 
 
Er zijn berichten bij de SP binnengekomen dat er in een specifiek geval de ouders bericht hebben 
gehad van onze leerplichtambtenaar wegens gemiste lesuren terwijl de school al had aangegeven dat 
dit door het gebrekkige leerlingenvervoer komt. In deze officiële waarschuwingsbrief werd gesteld 
dat als de leerling nog meer lesuren zou missen er een melding bij bureau Halt zou worden gemaakt, 
met eventuele boetes tot gevolg.

Leerlingen maken niet voor niets gebruikt van leerlingenvervoer. De crisis in het leerlingenvervoer 
levert leerlingen en ouders al stress op. Daarnaast ook nog eens de leerplichtambtenaar op je dak 
krijgen is natuurlijk helemaal onacceptabel.

Dat brengt ons dan ook tot de volgende vragen:

1. Is deze situatie bij het college bekend?
2. Zijn er meer gevallen bekend waarbij ouders bezoek of bericht kregen van de 

leerplichtambtenaar vanwege gemiste lesuren door problemen met het leerlingenvervoer?
3. Is het college het met de SP eens dat dit onacceptabel is en is het college bereid ervoor te 

zorgen dat leerlingen die lessen missen door gebrekkig leerlingenvervoer geen problemen 
krijgen met de leerplichtambtenaar?

4. Wat gaat het college doen om dit soort situaties in de toekomst te voorkomen? En hoe staat 
het met de inzet om het leerlingenvervoer op korte termijn weer op een acceptabel niveau 
te krijgen?

Namens de SP-fractie,
Koen van Baal


